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Informacja z działalności międzysesyjnej na XXXV sesję Rady Gminy 

Warlubie w dniu 29 grudnia 2021 r. 

Szanowni Państwo 

Jak każdy okres międzysesyjny, również ten ostatni w tym roku obfitował w wiele 

ważnych, istotnych wydarzeń. Odznaczał się również znaczącą działalnością, 

zarówno samego Urzędu Gminy, Wójta, jak i jednostek organizacyjnych. O kilku 

sprawach chciałbym powiedzieć. 

Po pierwsze. Zrealizowałem pierwszy punkt mojej deklaracji wyborczej. Mianowicie,  

17 grudnia została zawarta ugoda sądowa z firmą Prazbet, dotycząca tego 

wieloletniego sporu, związanego z nieudaną inwestycją, jaką był Warlubski Park 

Przemysłowo-Technologiczny. W tym miejscu chciałbym jeszcze raz bardzo 

serdecznie wszystkim Radnym podziękować, a podkreślę, byli to wszyscy Radni 

obecni na sesji, że zdecydowali się przerwać ten wieloletni spór. 

Druga sprawa. Dokonaliśmy odbioru końcowego hali sportowej. Oczywiście był to 

odbiór dokonany przez inwestora, w obecności wykonawcy, inspektora nadzoru 

inwestorskiego i  kierownika budowy. Są drobne usterki. Niektóre z nich mają być 

poprawione do końca tego roku. Kilka drobnych dopiero wiosną, kiedy puszczą 

mrozy, ale uznaliśmy, że te drobne usterki nie powinny mieć wpływu na końcowy 

odbiór hali przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, który, mam 

nadzieję, że kiedy złożymy wniosek o wydanie zezwolenia na użytkowanie, nie 

będzie stawiał tutaj dodatkowych wymogów. Dzisiaj najważniejsze jest to, aby 

w najbliższym czasie uzyskać  zgody Państwowej Straży Pożarnej i Sanepidu. Te 

dwie instytucje mają 14 dni na ocenę, na kontrolę oceny tego, co zrobiliśmy. 

Wierzymy w to, że będą to opinie pozytywne. Później Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego na rozpatrzenie naszego wniosku o zgodę na użytkowanie ma 30 dni. 

Mam nadzieję, że nie będzie wykorzystywał całych 30 dni, że nastąpi to wcześniej 

i stąd gdzieś pod koniec stycznia właśnie takie pozwolenie na użytkowanie hali 

powinniśmy otrzymać. Jeżeli dzieci i młodzież wrócą do szkoły po feriach zimowych, 

to będą już mogły z niej korzystać. 

Oddaliśmy również po przebudowie do użytkowania dwie drogi. Drogę w Kruszach 

i drogę w Bzowie, a także dokonaliśmy wspólnie z Nadleśnictwem Osie odbioru 

pierwszego etapu drogi w Starej Hucie. 

Ponadto zostały podpisane umowy z wyłonionymi wykonawcami na przebudowę 

drogi Płochocin-Błądziewno oraz na budowę kanalizacji na ul. Zawadzkiej 

w Warlubiu. 

W miesiącu grudniu, wspólnie z Sołtysami i zainteresowanymi, bądź mającymi akurat 

czas Radnymi, dokonaliśmy przeglądu oświetlenia ulicznego pod takim kątem, gdzie 

trzeba ewentualnie dołożyć oświetlenia, ale warunek, gdzie można, bo jest słup, bądź 

też, gdzie w przyszłości nie będzie linii dodatkowej, to wówczas będziemy się 

zastanawiać w tych newralgicznych punktach nad oświetleniem hybrydowym. 
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Robiliśmy to po to, ponieważ w przyszłym roku Enea ma zamiar wymienić obecne 

oświetlenie na żarówki LED. To spowoduje, że będzie podobno oszczędniej, ale przy 

rosnących cenach prądu, oby nie było drożej, jak jest dzisiaj.  

Cały czas trwają prace projektowe nad największym zadaniem w zakresie 

kanalizacji. Mówimy tutaj o Bzowie, Osieku, Kruszach i Wielkim Komorsku. 

Początkowo planowaliśmy zaczynać od Bzowa, ale jednak uznaliśmy, że trzeba 

zaczynać od Wielkiego Komorska, gdzie już jest główna sieć, nitka kanalizacyjna 

i warto po prostu tu zacząć powoli podłączać niektóre ulice. Mam tu na myśli ul. 

Aleksandra i ul. Prądki. 

Równocześnie trwają prace projektowe nad przebudową ul. Aleksandra, Prądki, 

Nowomostową i Lisi Kąt, w kierunku oczywiście docelowo nawierzchni asfaltowej. 

Z tym, że najpierw kanalizacja, tam gdzie jej jeszcze nie ma, a następnie ta 

przebudowa. 

Jest również opracowywany projekt boiska wielofunkcyjnego w Wielkim Komorsku, 

między innymi po to, że jak Państwo wiecie, od wczoraj można już zacząć składać 

wnioski w ramach drugiego naboru Polskiego Ładu. Chciałbym, mając ten projekt, 

abyśmy również, tak jak to się stało, co do boiska wielofunkcyjnego w Lipinkach, bo 

projekt został zaakceptowany w ramach pierwszego naboru Polskiego Ładu, zgłosili 

w drugim naborze właśnie budowę boiska wielofunkcyjnego w Wielkim Komorsku. 

Nie ukrywam, że okres przedświąteczno-noworoczny to okres wielu spotkań. Część 

została odwołana, część została ograniczona i należy to przyjąć ze zrozumieniem, 

ale jednak trochę tych spotkań było, czy to z seniorami, czy z dziećmi. 

Do dzieci przyszedł Mikołaj. Oczywiście niektórzy mówili, że troszeczkę było zimno, 

ale Proszę Państwa, jest coś za coś. Pomyślcie sobie dzisiaj, szczególnie niech 

pomyślą ci, którzy próbują krytykować, jak byśmy na tej sali w budynku OSP w tym 

okresie pandemii, mieli zmieścić te dzieci z rodzicami w liczbie około 250 do 300 

osób? Zrobiliśmy to na skwerze przy choince. Było chyba bardzo fajnie, chociaż 

trochę mroźno. Myślę jednak, że to była dobra decyzja i kto wie, czy w przyszłości 

właśnie na tym skwerze, przy choince, nie będziemy tego typu spotkań robić. Jest 

zupełnie inna sceneria. Tak na marginesie. Ja pisałem już o tym w naszej informacji 

urzędowej. Znalazło się pewnie paru chuliganów, wandali, którzy porwali kabel 

elektryczny, który oświetlał tą choinkę i właściwie już chciałem pozostawić tą 

nieświecącą, smutną choinkę nawet na Sylwestra i Nowy Rok, jako taki „wyrzut 

sumienia”, co się dzieje z naszym społeczeństwem lokalnym. Jednak mieszkańcy 

prosili, żeby ta choineczka świeciła i chcę tutaj podziękować Panu Kierownikowi 

Mariuszowi Kosikowskiemu. Zrobił wszystko i choinka świeci. Kochani, pilnujcie tej 

choinki, jak dorwiecie kogoś, przyprowadźcie go do mnie, dostanie wypłatę. 

Bardzo serdecznie dziękuję zarówno, pracownikom GOKSiT z Panią Dyrektor, jak 

i pracownikom GOPS z Panią Kierownik, za przygotowanie sporej liczby, skromnych, 

ale jednak paczek świątecznych dla dzieci, dla seniorów, dla osób najbardziej 

potrzebujących w naszej Gminie. Za to jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję. 

Oczywiście miesiąc grudzień to były też prace nad projektem budżetu. Tu 

szczególnie dziękuję Pani Skarbnik, która się napracowała, nadenerwowała, bo Wójt 

by chciał jeszcze więcej, Zastępca Wójta chciałby jeszcze coś dołożyć, a RIO mówi 
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swoje, niech wam się bilansuje. Póki co, przynajmniej tak wstępnie wygląda na to, że 

się bilansuje, ale oczywiście zdajemy sobie sprawę, że życie jest dużo bogatsze,  

płatające często niespodzianki. Wiele jest niewiadomych na przyszły rok, czyli 

najprawdopodobniej, tak jak zresztą to zwykle bywa, trzeba będzie w ciągu roku robić 

nowelizację budżetu. Póki co jesteśmy gotowi z projektem budżetu. Mam nadzieję, 

że Państwo dzisiaj podejmiecie uchwałę, która ten budżet na przyszły rok zatwierdzi, 

a z kłopotami będziemy się zmagać w roku przyszłym. Mam nadzieję, że będzie tych  

kłopotów jak najmniej. 

Dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Warlubie 

Eugeniusz Kłopotek 

 


